

## Going Places Travel Pte Ltd

日航旅游私人有限公司

Block 202 # 01-485 Bedok North Street 1 Singapore 460202 Tel: 6442 0010 Fax: 6442 5055

Email: gptravel@singnet.com.sg Web: www.gptravel.com.sg



### **4D3N YANGON & GOLDEN ROCK**

4 天 3 晚仰光 & 金岩石 07 - 10 August 2020

RATES IN SINGAPORE DOLLARS PER PERSON				
SINGLE 单人间	TWIN 双人间	TRIPLE 三人间		
S\$1188	S\$988	S\$988		
RATES QUOTED BASED ON MINIMUM OF 20 PAX				

SINGAPORE AIRLINES FLIGHT SCHEDULES				
DATE	FLIGHT NO.	DESTINATION	DEP. TIME	ARR. TIME
07 August	SQ 998	SIN / RGN	07:55	09:20
10 August	SQ 997	RGN / SIN	10:35	15:10
30 KGS CHECK IN BAGGAGE ALLOWANCE				



Yangon & Golden Rock tour is a great way to experience Myanmar, a country with beautiful sceneries deep in history and culture. You will visit one of the important Buddhist pilgrimage sites in Asia as you depart from Yangon and make your way to the Golden Rock. At this site, a small pagoda stands on a large golden rock that appears to be falling off a cliff.

仰光和金石之旅是一个很好体验缅甸的经历,缅甸是一个历史文化深厚的美丽国家。您将从仰光出发前往亚洲重要的佛教朝圣地,并前往金岩。在这个地方,一座小宝塔站在一块似乎从悬崖上掉下来的大金色岩石上。

HOTELS				
PLACE	RATING	NAME OF HOTELS		
YANGON	4 STARS	Taw Win Garden Hotel (Deluxe room) (OR) Sedona Hotel (Superior room) 5 Stars		
GOLDEN ROCK	3 STARS	Eternity Resort (Deluxe room) base camp		

#### DAY 1 SINGAPORE - YANGON (LUNCH / DINNER)

Meet and greet on arrival at Yangon International Airport. Start our day tour by driving through downtown to explore the city centre and its fabulous mix of architecture and sites. The streets are filled with historical buildings many of which have a faded colonial charm not seen elsewhere in Asia. From the post office – a lovely historic building to Sule Paya in the middle of downtown, passing by Strand Hotel, Mahabandoola Garden and Independence Monument along the way. Then visit Little India and Chinatown – stop to greet the vendors and let them introduce you to their wares - some familiar, some exotic and some unique. After that, visit Scott Market, the sprawling 75-year-old Market. Over here, you will find a great variety of interesting Burmese souvenirs, from lacquer ware to gems & jewellery – bargain at the stores to fully experience the Burmese market atmosphere! Commence our tour visiting the famous Chauk Htat Kyi, home to a 70-meter long reclining Buddha. The feet of the statue carved with traditional symbols with many locals gathering to pay homage and pray. Visit Shwedagon Pagoda, with its glittering gold stupa. At the pagoda, observe local pilgrims and monks offering their devotions and enjoy the amazing sunset view at Shwedagon Pagoda.

### 第一天 新加坡 - 仰光 (午餐/晚餐)

抵达仰光国际机场,当地的导游接机送往仰光酒店办理入住手续。驾车穿越市中心探索城市中心及其美妙的建筑和城市结构。街道上充满了历史建筑,其中许多具有在亚洲其他地方所没有的褪色的殖民魅力。您将参观邮局,一个可爱的历史建筑-以及在市中心的司雷宝塔,沿途经过斯特兰德酒店,班都拉公园和独立纪念碑。然后参观小印度和唐人街-停下来看那些商人向您介绍他们的商品,有些熟悉的,有些异国情调和有些独特的。之后,参观拥有75年历史的斯科特市场。在这里,您会发现各种有趣的缅甸纪念品,从漆器到宝石和珠宝-在商店讨价还价,充分体验缅甸市场氛围!继续参观着名的曹太极卧佛寺,那里有70米长的卧佛。雕像的脚雕刻着传统的符号,许多当地人聚集在一起祈祷。参观大金塔,闪闪发光的金佛塔。在宝塔上,观察当地的朝圣者和僧侣奉献他们的敬意,并欣赏大金塔惊人的日落美景。



### DAY 2 YANGON - GOLDEN ROCK (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

Leaving Yangon in the morning, enjoy a scenic journey by road to Golden Rock (Drive via Bago: 194 km - 5 hours). Late morning, arrive at Golden Rock base camp and transfer to transit junction with one of the small open trucks in a one hour ride. Once at the pagoda, you can enjoy a spectacular view, which is particularly beautiful at sunrise or sunset. The whole site has a magical feeling. Overnight in Golden Rock.

### 第二天 仰光 - 金岩石 (早餐/午餐/晚餐)

早晨离开仰光,乘车前往金岩(沿途经过勃固开车 5 个小时 194 公里),享受优美的风景旅程。深夜,抵达金岩大本营,并在一个小时的车程内转乘一辆小敞篷卡车。在宝塔上,您可以欣赏壮观的景色,在日出或日落时尤其美丽。整个过程有一种神奇的感觉。在金岩镇过夜。



# DAY 3 GOLDEN ROCK – BAGO – YANGON (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

Early sunrise time, strolling around the hill sites & return to hotel & breakfast there. After breakfast at the hotel and check out and then continuous drive to Bago, an ancient Mon capital city. On arrival in Bago, visit local market. Continue visit to over a thousand years old - Shwemawdaw Pagoda. Proceed to Shwe Tha Lyaung Pagoda, reclining Buddha, which is among one of the country's most impressive statue, 180 feet long and 52 feet high. Then proceed to Yangon on the way sightseeing at Allied War Memorial Cemetery. Overnight in Yangon.

### 第三天 金岩石 - 勃固 - 仰光 (早餐/午餐/晚餐)

早晨的日出时间,漫步在山上的景点,并返回酒店早餐。然后回到金岩石。到达金岩石,继续前往古老的首府勃固。抵达勃固时,参观当地市场。继续参观一千多年前的勃固金塔寺。前往勃固金卧佛寺,俯卧佛,这是该国最令人印象深刻的形象雕像之一,长 180 英尺,高 52 英尺。然后前往仰光观赏盟军战争纪念公墓。在仰光过夜。



### **DAY 4 YANGON - SINGAPORE (BREAKFAST)**

Early Breakfast at Hotel. Check out from hotel and transfer to Yangon international airport for your flight departure to Singapore.

### 第四天 仰光 - 新加坡(早餐)

酒店早餐,之后前往机场返回新加坡。



### INCLUSIONS 包含

- ◆ 1 night stay at Eternity Resort in Golden Rock 一晚住宿在 3 星金岩酒店
- ❖ 2 nights stay at Taw Win Garden Hotel in Yangon / Sedona Hotel (5\*Hotel) in Yangon 2晚住宿在 4星仰光塔韦花园酒店
- ❖ Daily breakfast in hotels 每日酒店早餐
- ❖ 3 lunches and 3 dinners 3 个午餐和 3 个晚餐
- ❖ Daily tour as per itinerary 按行程安排每日游
- ❖ All transfers in air conditioned coach 空调客车运输服务
- ❖ Open truck in Golden Rock 金岩敞篷卡车
- ❖ Government Tax & Service charge 政府税和服务费
- ❖ All Entrances for places as mentioned in itinerary 行程里的所有入门票
- ❖ Tipping for Guide & Driver 司机和导游小费
- ❖ Chinese speaking guide 华语导游讲解

### EXCLUSIONS 不含

- ❖ Visa, if required. 签证和个人花费
- All Personal Expenses
- AXA Travel Insurance
- ❖ AXA 个人旅游保险